
                             Zápis z 5. schůze předsednictva PD 
                                        Dne 18.8.2009 19.00-Měšť.Beseda 
 

Přítomni: F.Gregoriades,E.Krejčík,P.Cích, V.Parlásek 
 
Hosté: V.Gregoriades, A.Lišková 
 
Omluveni : Hájek,Beranová 
 
Program: 
     1.Informace o aktuálním stavu financí PD 
     2.Možnosti využití finančních prostředků 
     3.Mistrovství Plzeňského kraje 2009 
     4.Návrh na rozšíření předsednictva PD na 7 členů 
     5.Žádost p.Krejčíka o svolání mimořádné VH 
 
Ad1. Aktuální stav financí PD je 71 184,- 
 
Ad.2.Předsednictvo se usneslo na využití finančních prostředků PD: 
            -částku 25 000,- rozdělit mezi kluby podle počtu párů se zaplaceným rozšířeným    
              čl.příspěvkem (soutěžní licencí) dle aktuálního stavu k 1.9.2009. Přesná částka bude                   
              schválena na další schůzi PPD v průběhu září. Finanční prostředky budou využity   

     pro tréninky s pozvanými trenéry, které si sjedná  každý klub podle svého uvážení.     
     Finanční prostředky budou  proplaceny po předložení faktury. 
 

Ad.3.Na mistrovství plzeňského kraje se bude podílet PD finančně 
           V max.výši 20000,-Kč. 
 
Ad 4. p.F.Gregoriades  podal návrh na rozšíření PPD na 7 členů. Souvisí to s přípravou MVH 
          a bude  závislý na kandidatuře členů. 
          Vedoucí klubů   připraví  svoji kandidatůru  do další schůze PPD. 
 
Ad.5. p.E.Krejčík podal žádost o svolání MVH. Jako důvod uvedl: 
            1. Jakým právem p.F.Gregoriades  jako předseda divize hlasoval pro udělení  důtky  
                p. Krejčíkovi – členu  PPD 
            2. Na základě této skutečnosti požaduji  svolání mimořádné VH PD. 
 

- reakce p. F.Gregoriadese : 
- Na toto nařčení   reagoval tak, že s udělením důtky  DaSK souhlasí z těchto důvodů: 
 
1. Na schůzi PPD 5.2.2008 se p. Krejčík omluvil za své jednání s tím, že své  
      osobní spory s p. Kojetínem nebude řešit  jménem PD. 
2. Na soutěži  která se konala 20.12.2008 v Rokycanech toto nedodržel a opět jednal 

v rozporu  s jednáním na PPD. Spolupořadatelem soutěže byla PD . 
Pokud by  takové jednání p.Krejčíka mělo dále přetrvávat a bude v něm  
participovat PD,  které jsem v současnosti předsedou dávám tuto svoji  
funkci k dispozici,  protože tento způsob jednání je pro mě eticky nepřijatelný . 

 
 Ad.6. Příprava  MVH: 
             p.F.Gregoriades připraví podklady pro program MVH, která je naplánovaná na konec října. 
 
        Další schůze PPD proběhne v průběhu září. 
 
 
Zapsal : MgA F.Gregoriades      

        


